
Westland

Betreft: Rondvraag voor de commissie MO van 7 oktober 2019 inzake het aannamebeleid 
van de Wateringse scholen voor primair onderwijs.

Op de toezeggingenlijst van de commissievergadering MO van 9 september jl. was een memo en een 
brief geplaatst ten aanzien van het aannamebeleid voor de Wateringse scholen voor primair 
onderwijs.

Wij hebben hierover de volgende vragen voor de wethouder:

1. Is er afstemming met de gemeente Den Haag over het aannamebeleid van de Wateringse 
scholen voor primair onderwijs ?

2. Is er afstemming met de gemeente Den Haag over het aantal schoolvoorzieningen in het 
grensgebied Den Haag - Het Westland ? Zo ja, zijn hier afspraken over gemaakt ?

3. Als er sprake van afstemming is, kan de wethouder daar iets over vertellen ? Indien er geen 
afstemming is, bent u het dan met ons eens dat het wenselijk is om hierover in gesprek te 
gaan met de gemeente Den Haag ?

Namens CDA Westland, 

Olga Strik

Bijlage: kaart situatie woonwijken en schoolvoorzieningen gebied Wateringen - Den Haag


